
FISCALIST   |   INTERVIEW

Bij Jongbloed moet het wel leuk blijven
Dennis Jongbloed is een vreemde eend in de fiscale wereld, met net iets te lang haar altijd zonder stropdas, 
met een uitgebreide website die veel geraadpleegd wordt - ook door landelijke media - en met soms stevige 
uitspraken over collega’s, bedrijven, de fiscus en de politiek, die hem (ook) voor journalisten een geliefd 
fiscalist maken om te raadplegen en om een mening van te horen. Hij werkte bij Bakx Rombouts. Toen de 
ouwe Bakx stopte, wilde Jongbloed graag het bedrijf overnemen, maar Bakx verkocht zijn bedrijf uiteindelijk 
aan Mazars. Jongbloed begon - met zijn partner als secretaresse - voor zichzelf en inmiddels werken er weer 
een paar oud-collega’s voor en met hem.
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Dennis Jongbloed op het dak van zijn kantoor in Enschede:  
“Ik vind het vak nog steeds leuk en dat is de reden dat ik  

de vestigingen in Almelo en Voorschoten dicht doe…”


